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BESLUITENLIJST OPENBAAR 
 
Openbare vergadering van het Bestuur van Reinigingsdienst Waardlanden  
d.d. 15 december 2023 
 
Aanwezig: 
Arjan Meerkerk  Gemeente Hardinxveld-Giesendam (voorzitter) 
Ton van Maanen  Gemeente Vijfheerenlanden  
Mark de Boer  Gemeente Gorinchem 
Arco Bikker  Gemeente Molenlanden 
Ans Smits  Adjunct secretaris/directeur 
 
Alsmede: 
Hans Demmers  controller 
Caroline Redelijkheid  managementassistente (verslag) 
 
 

Agendapunt Besluit 

1. Opening en mededelingen  De vergadering wordt om 9.55 uur geopend door de voorzitter, waarbij alle 
aanwezigen welkom worden geheten. In afwezigheid van secretaris/directeur 
Hans van den Brule, neemt adjunct-directeur Ans Smits zijn taken waar. 
 
De heer Demmers stelt voor om een extra korte vergadering in te plannen om 
de begrotingswijziging 2023 vast te stellen. Raden hebben tot 28 december de 
gelegenheid om hun zienswijzen in te dienen. Alleen de gemeente Gorinchem 
heeft nog geen zienswijze ingediend; deze kwestie staat gepland als 
hamerstuk op 19 december. 
Vanwege deze planning is besloten niet te wachten tot 28 december, maar 
een extra korte vergadering in te lassen op 21 december. Hierbij zal de 
voorzitter fysiek aanwezig zijn, terwijl de overige leden digitaal kunnen 
deelnemen. 
De reacties op de zienswijzen zullen eerst inhoudelijk worden afgestemd door 
de bestuursleden via e-mail. In deze reacties wordt vermeld dat de verdere 
afhandeling van de gevraagde acties in samenspraak met de nieuwe directeur 
zal plaatsvinden. 
De beloofde Radenbijeenkomst zal worden gepland voor het eerste kwartaal 
van 2024, waarbij een routekaart zal worden gepresenteerd. 
 
De heer Bikker informeert naar de verwachte leveringsdatum van de 
milieupassen voor huisnummers met toevoegingen in Molenlanden. Volgens 
de leverende partij is het streven om deze passen vóór de feestdagen te 
bezorgen.  
 

De heer De Boer meldt dat er vóór de feestdagen een brief vanuit de 
gemeente Gorinchem naar haar inwoners wordt gestuurd. In deze brief zullen 
de recent vastgestelde (recycle)tarieven worden gecommuniceerd. 
 

2. Ter informatie: Reeds vastgestelde 

besluitenlijst openbare 

vergadering 6/11/2023 

Naar aanleiding van het verslag meldt de heer De Boer dat hij niet heeft 
bedoeld dat een evaluatie van de verschillen in uniforme tarieven 
noodzakelijk is. Aan de andere kant geeft de heer Van Maanen aan dat hij wel 



 

2 
 

een evaluatie nodig heeft om het besluit Diftar opnieuw voor te kunnen 
leggen aan de gemeente Vijfheerenlanden. 
 
Naar aanleiding van het besluit om te stoppen met de inzameling van 
containers met geel deksel voor het medische afval hebben de 
contactambtenaren gevraagd om te overwegen of aanvullend beleid nodig is. 
De reacties tonen aan dat de uitdagingen voor mensen met beperkte 
mobiliteit nog steeds bestaan.  
Het bestuur schort de uitvoering van het stopzettingsbesluit op voor inwoners 
die aangeven hiermee problemen te hebben. Tot er een besluit is genomen 
om deze uitzonderlijke gevallen tegemoet te komen, blijven de gele 
containers behouden. Gedurende deze periode worden de gele containers 
meegenomen met het bedrijfsafval. 
Qua communicatie wordt de lijn voor medisch afval gehanteerd. Het behoud 
van de gele container wordt als een maatwerkoplossing beschouwd. 
 

3. Wijziging Gemeenschappelijke 

Regeling Waardlanden 

De heer De Boer geeft aan dat, in lijn met de discussies over de 
Dienstverleningsovereenkomst (DVO) van de gemeente Gorinchem, het 
aspect van DVO en separate afspraken met derden geen deel uitmaakt van dit 
geheel, terwijl het wel essentieel is voor de bedrijfsvoering. Hij benadrukt dat 
de structuur samen met de nieuwe directeur onder de loep moet worden 
genomen, zoals ook vermeld in de bestuursopdracht. Hoewel de huidige 
regeling adequaat is, is verdere bespreking noodzakelijk. 
De heer Van Maanen stelt voor om ook een protocol op te stellen voor 
wanneer wel en niet om zienswijzen moet worden gevraagd. Tevens moeten 
er afspraken worden gemaakt over welke informatie naar de raden moet 
gaan. Hier zal een draaiboek voor worden gemaakt. 
 
Conform vastgesteld. 
 

4. Vaststellen financiële verordening 

2024 

De heer Meerkerk informeert of deze verordening nog moet worden 
voorgelegd aan de gemeenten. De heer Demmers antwoordt dat dit niet het 
geval is. Hoewel het ter kennisname wordt meegestuurd als bijlage bij de 
wijziging van de Gemeenschappelijke Regeling, hoeft het niet te worden 
vastgesteld door de gemeenteraden, maar wordt het vastgesteld door het 
bestuur. 
 
Conform vastgesteld. 
 

5. Tarieven ophalen grofvuil aan huis Volgens de heer De Boer is dit besluit flexibel en kan in de toekomst worden 
aangepast als de situatie verandert. Als blijkt dat het aantal aanvragen tot nul 
daalt, moet worden geëvalueerd of dit het juiste instrument is om het 
beoogde doel te bereiken.  
De heer Van Maanen benadrukt dat tarieven gedurende het jaar niet kunnen 
worden gewijzigd. De heer De Boer bevestigt dit en geeft aan dat eventuele 
wijzigingen pas van kracht zullen zijn voor het volgende jaar. In 2024 zullen de 
tarieven ongewijzigd blijven.  
De heer Meerkerk uit zijn zorgen over de bedrijfsvoering en benadrukt dat de 
administratie goed op orde moet zijn. 
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Conform vastgesteld. 
 

6. Afvalvrije scholen De heer Van Maanen mist de inzichtelijkheid over het aantal containers in 
verband met de kosten van afvalvrije scholen. Mevrouw Smits bevestigt dat 
dit inmiddels inzichtelijk is gemaakt.  
De heer Demmers vult aan dat er een berekening komt van de kosten voor 
afvalvrije scholen en andere regelingen. De heer Meerkerk vraagt om de 
afgeronde registratie snel beschikbaar te hebben, met specifieke aandacht 
voor het effect van de regeling in 2023. Hij benadrukt dat scholen voldoende 
financiële middelen hebben om voor afval te betalen. 
 
De heer De Boer geeft aan dat er behoefte is om de BV nader te bekijken en 
samen met de interim-directeur duidelijkheid te verschaffen, aangezien het 
momenteel verwarrend is.  
 
Het bestuur heeft kennis genomen van deze evaluatie en wil een breder 
inzicht krijgen in de contracten en activiteiten via de BV, inclusief 
sponsorregelingen. Er wordt besloten om in een breder kader naar deze zaken 
te kijken. 
 

7. Benchmark Huishoudelijk Afval 

peiljaar 2022 

De heer Van Maanen wijst erop dat we meer dan 210 kilo leveren voor een 
prijs van 225 euro, waardoor we potentieel een voordelige afvaldienst kunnen 
zijn als we onze afvalstromen verminderen. Hij benadrukt dat, gezien de 
hoeveelheid en kosten, we een gemiddelde afvaldienst zijn. De heer Meerkerk 
voegt toe dat we ook een hoog serviceniveau bieden.  
 
De sorteeranalyse door een extern bedrijf die in het verleden is gedaan is 
volgens de heer Demmers interessant voor gemeenten om inzicht te krijgen in 
de vervuiling van de afvalstromen. Aangezien de nulmeting van de analyse uit 
2020 niet langer relevant is, vraagt het bestuur om een voorstel voor een 
nieuwe sorteeranalyse te maken. 
De heer De Boer geeft aan dat hij liever geen nieuwe sorteeranalyse laat 
uitvoeren tijdens de gewenningsperiode en stelt voor om dit aan het einde 
van het jaar te doen. 
 
Het bestuur heeft kennisgenomen van de Benchmark en ziet graag het 
voorstel in de loop van 2024 op de agenda. 
 

8. Ter kennisname: vergaderschema 

2024  

Het bestuur heeft kennisgenomen van het vergaderschema en wil twee keer 
per jaar een overlegmoment met het managementteam toevoegen, gericht 
op het bespreken van de relatie en het fungeren als een klankbordgesprek. 
Daarnaast is het bestuur van plan om niet langer één kanaal te gebruiken voor 
informatie, maar meerdere kanalen op relatieniveau te betrekken. 

 
Verder heeft het bestuur de intentie om de vorm van de gesprekken met de 
Ondernemingsraad nader te bespreken.  
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9. Rondvraag De heer Van Maanen benadrukt dat zijn gemeenteraad met name kritisch is 
ten aanzien van de financiën. De stapsgewijze verhogingen van bedragen 
gedurende de laatste 3 jaar zijn een punt van aandacht gebleven bij de 
raadsleden. Als reactie op deze zorgen heeft de Griffie de opdracht gekregen 
om samen met andere griffies te onderzoeken of het instellen van een aparte 
raadscommissie voor Waardlanden wenselijk is. 
 
De heer De Boer geeft aan dat de herhaalde kostenstijgingen zijn raad 
onaangenaam verrassen. Hij vraagt zich af wat de implicaties hiervan zijn voor 
de komende jaren.  
Ook heeft een pittig gesprek plaatsgevonden over de DVO, wat voor de heer 
De Boer bestuurlijk gezien zorgen veroorzaakt. Er is een overschrijding van 
bijna 4 ton op het onkruidbudget, wat niet in lijn is met de DVO. De 
urenstaten kunnen niet worden voorgelegd, wat betekent dat er geen 
argumentatie is voor de daadwerkelijk gemaakte uren. Bij de dreigende 
overschrijding is er geen contact opgenomen of signaal afgegeven aan de 
gemeente Gorinchem, wat in strijd is met de afspraak.  
Mevrouw Smits wijst erop dat de gemeente Gorinchem alle werkzaamheden 
onder één noemer in de DVO heeft geplaatst, wat het complex maakt om als 
één bedrag te beoordelen. 
De heer Van Maanen dringt aan op het vermijden van een herhaling van deze 
discussie in 2024 en pleit voor een oplossing. De heer De Boer stelt dat de 
raad de DVO beschouwt als een aannemer en dat er in gesprek moet worden 
gegaan, anders zal het bedrag automatisch niet worden betaald. Hij erkent 
dat dit probleem moet worden meegenomen naar 2024, gezien de 
contractuele afspraken die zijn gemaakt en volgens de gemeente Gorinchem 
zijn overschreden. 
De heer Demmers wijst op het potentiële probleem met de jaarrekening. Als 
Gorinchem niet betaalt, kan dit leiden tot een vordering op de balans, die 
mogelijk door de accountant als onterecht wordt beschouwd. Als alternatief 
kan het als een negatief resultaat in de jaarrekening 2023 komen, wat 
betekent dat alle gemeenten deze kosten zouden dragen. 
Het bestuur heeft besloten om het bedrag in de jaarrekening als vordering te 
vermelden, wat impliceert dat het op een bepaald moment geïnd moet 
worden. Tenzij er een uitspraak van een derde partij is die om welke reden 
dan ook dit niet toestaat. 
In de reactie op de zienswijze zal dit worden opgenomen, waarbij empathie 
wordt getoond richting Gorinchem. Benadrukt wordt dat de nieuwe interim 
directeur zich zal inzetten voor een constructieve oplossing. 
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Aldus vastgesteld en goedgekeurd door alle bestuursleden van Reinigingsdienst Waardlanden  
 

 
 
 
 
 
 

 

J.A. Meerkerk 
Voorzitter 

A. Smits 
Vervangend Secretaris 

 

Ans Smits (Dec 21, 2023 14:21 GMT+1)
Ans Smits
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